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Protokoll 2:2010 Sida 1(3)

Närvarande: Lena Tholse Conny Blomgren Bernt Karlsson
Magnus Karlsson Bosse Röjder Hans Sandberg
Birgitta Andersson

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena hälsade de närvarande välkomna till Sjöstugan och efter att vi 
avnjutit en mycket god sallad öppnade hon mötet 19:50.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Conny till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den föreslagna dagordningen godkändes.

4. Föregående mötes protokoll.
Föregående styrelseprotokoll lästes upp och kommenterades.

5. Protokolljustering
Föregående styrelseprotokoll skrevs på, liksom verksamhetsberättelsen för 2009.

6. Ekonomirapport från kassören
• Bernt rapporterar att ekonomin är under kontroll. Dock fattas fortfarande betalning 

för 2 st overaller till trampolinhoppare
• Faktura på licenser har kommit från Volleybollförbundet. Bernt kopierar listan till 

Conny som ser till att lagets vuxna medlemmar betalar in sina avgifter till 
föreningens konto. Lena berättar att Volleybollförbundet på årsmötet beslutat sänka 
licensavgifterna och ha en gemensam licens för inomhus och Beach.

• SSIF har ännu inte återbetalat garantiavgiften från förra året och det är oklart om vi 
fått tillbaka anmälningsavgifterna till den inställda turneringen i Botkyrka.

7. Volleybollens nya hemsida.
Hans har på kort tid satt sig in i tekniken och kombinerat med hans sinne för design och 
litterära ådra så har vi nu fått en hemsida för volleybollen som vi stolt kan visa upp. Hans 
fortsätter att bygga på den, och alla uppmanas att bidra både med synpunkter och innehåll. 
Sven har lovat att skildra volleybollens historia. Andra specifika saker som diskuterades:

• Herrlagets sida behöver också uppdateras. Hasse tyckte det var oklart vem som är 
(administrativ) ledare för laget i dagsläget

• Det beslöts att man inte skall ha gästböcker eller annan möjlighet för inmatning av 
kommentarer på hemsidorna, eftersom det kräver ständig övervakning för att stävja 
mobbing och förtal.

8. Nya Beachplanen.
Planeringen för en andra Beachplan vid Torpet pågår. Grävning med maskin (Anitas Make) 
26 maj. Gjutning av stolpfundament 27-29 maj. Sandtransport 27-28 maj. Läggning av 
geotextilduk och påfyllning av sand (förhoppningsvis m h a maskin) 30 maj (arbetsdag för 
klubben).

9. Beachplanerna i hamnen.
Efter att frågan vandrat ett antal gånger mellan klubben, Nyköpings lokalbokning, 
Nyköpings fritidskontor och Parkförvaltning så är visst nya stolpar på gång som skall 
monteras av Parkförvaltningen. Därefter skall mer sand fyllas på. Lokalbokningen tycks 
dock inte ha fått den informationen utan har stött på Eero och bett honom sätta upp näten 
efter vintern.

10. Talanglägret i Falköping.
I informationsmaterialet om Talang-2010 i Falköping som delades ut vid 2000-mästerskapet 
står att man kan söka lägerbidrag från Volleybollförbundet via den lokala klubben. 
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Föräldrarna som anmält sina barn till Talanglägret undrar nu hur man söker dessa bidrag. 
Vid mötet hade vi ingen information om detta så det beslöts att Hasse skulle kolla med 
förbundet, och att vi tills vidare får meddela föräldrarna att de får betala hela avgiften så 
länge. Det beslöts att klubben kan stå för någon hundralapp av kostnaden (som är 2200 kr 
per person) om inte Volleybollförbundet beviljar bidrag. (Dagen efter mötet hade Hasse fått 
beskedet att Volleybollförbundet beslutat att inte lämna några bidrag, och på den information 
opm lägret som nu ligger ute på nätet så nämns inte bidragen längre.) 

11. Idrottslyftsansvarig.
Birgitta rapporterat att hon inte kunnat registrera ansökan om Idrottslyft vi Idrott-Online trots 
flera timmars försök. Därför föreslogs  att någon annan skulle ta över själva registreringen i 
datorn av dessa ansökningar. Detta skulle kräva att vi formellt utser någon annan 
”Idrottslyftsansvarig” och registrerar det i Idrott-Online. Birgitta meddelade dock vid mötet 
att hon slutligen lyckats få iväg ett antal ansökningar så beslöt att inte göra någon förändring. 
Hans stöttar vid behov i denna fråga. Det är dock olyckligt om det system som RF valt är så 
komplicerat att använda.

12.Rapport från sektionerna 
● torpet – tips/bingo – verksamheten rullar på. Bernt och Bosse efterlyste möjlighet till 

avlastning. Bäst vore om vi kunde schemalägga samtliga i klubben för en söndag var. Med 
över 200 medlemmar i klubben så vore det inte så betungande för var och en.

● trampolin – Ingen representant från Trampolin var närvarande, delvis pga att mötet 
kolliderade med deras träning.

● volleyboll – 
○ Herrlaget deltog i Kal å Ada Cup. De vann där sin första seger (mot ett div 2- lag).
○ Robin är anmäld till steg3-ledarutbildning. 
○ 2 st flickor är anmälda till Talangläger 2010 i Falköping. 
○ Vi har beviljats en del bidrag till Beachskolan v24-25 (främst för material). Planeringen 

fortsätter och fler ansökningar är på gång för arvoden, annonsering mm. 
○ Hasse skriver information på hemsidan om att Blomman är samordnare för Beach-

träningsmatcher vid Torpet. Ev kan man anordna regelbundna småturneringar någon 
veckodag. 

○ Ungdomarnas krattande vid Valva äng inbringade 3500 kr. En del av dessa pengar 
kommer att användas 25/5 då ungdomarna skall spela bowling tillsammans. 

○ Bosse utsågs att delta vid mötet 25/5 med representanter för Lokalbokningen och övriga 
klubbar i Nyköping då träningstiderna för de stora hallarna skall fördelas mellan 
klubbarna.

13. Kvalitetssäkring av klubben
Inget gjort sedan förra mötet.

14. Övriga frågor
• Styrelsen diskuterade hur man skall kunna engagera medlemmarna till aktiviteter vid 

sidan av själva idrottandet. Som det nu är träffas volleybollspelarna bara vid träning 
och matcher och trampolin-gruppen vid sina träningar och tävlingar. Förutom det så 
sker det väldigt litet umgänge, och deltagare i olika aktiviteter får inte insyn i den 

Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - -
Bo Röjder Lena Tholse Conny Blomgren
Sekreterare Ordförande Justeringsman
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övriga klubben. 
• Det finns planer på att även anmäla ett damlag till seriespel till hösten. Då gäller det 

att få tag i ledare (Iréne och Anita?), halltider och domare.
• Frågan om att starta en separat volleybollungdomssektion med egen kassa fördes på 

tal. 
Det är ett antal entusiastiska föräldrar/ledare som säger att de kan tänka sig att jobba 
för klubben, men inte inom nuvarande organisation. Man upplever klubben för 
tungstyrd och bokföringen otillräckligt transparent för att man skall kunna följa hur 
de pengar som man får in genom ungdomarnas eget arbete, genom projektbidrag eller 
från sponsorer kommer ungdomarna till del.
Mer preciserat vill de ha en ungdomsvolleybollsektion med egen bokföring och egna 
bankkonton. 
Bosse tyckte att en formell uppdelning av klubben i olika sektioner inte är en bra idé, 
utan tyckte att man bör kunna hitta arbetsformer inom en sammanhållen förening.
Mötet beslöt därför att Birgitta sammankallar till ett möte med de personer som är 
kritiska till nuvarande organisation samt Lena för att diskutera det hela.

15. Datum för nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir 30 augusti kl 18:00. Plats: Frisksporttorpet.

16. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  21:35

17. Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - -
Bo Röjder Lena Tholse Conny Blomgren
Sekreterare Ordförande Justeringsman


